



WELCOME WORDS ПРИВЕТСТВЕННОЕ СЛОВО

كلمة ترحيبية



Primarily, I would like to extend my sincere gratitude to Professor **Arthur Vladimirovich Putsiata**, the rector of Sukhoi State Technical University of Gomel, for his invaluable support in organizing the I International Youth Scientific and Cultural Forum. This collaborative endeavor between our two universities has been made possible through the cooperation agreement signed on July 7th, 2022.

It is with great honor that I warmly welcome all of you to the I International Youth Scientific and Cultural Forum. This event serves as a platform for disseminating knowledge, sharing research findings, displaying technological advancements, and fostering the exchange of ideas and success stories among participants from around the world. As a member of the local, national, and global communities, Taiz University has consistently played a significant role in addressing national challenges through research, technology development, and community service.

An important aspect that I would like to highlight is the need for openness to the outside world in order to amplify our voices and make a meaningful impact. Alongside our university's Rector, Professor **Mohammed Al-Shouaibi**, we are committed to fostering this openness within our institution, striving to become a world-class academic and research establishment, and elevating the reputation of our university.

Furthermore, I would like to express my gratitude to the organizing committee members, whose dedication and efforts have been instrumental in the success of this I International Youth Scientific and Cultural Forum. Their hard work and commitment have ensured a well-organized and impactful event that will undoubtedly contribute to the advancement of knowledge and the promotion of academic collaboration.

Once again, I extend a warm welcome to all participants and express my sincere appreciation to Professor **Arthur Vladimirovich Putsiata**, Professor **Mohammed Al-Shouaibi**, and the organizing committee for their contributions to the I International Youth Scientific and Cultural Forum.

May this forum be a fruitful and enriching experience for everyone involved.

أود في المقام الأول أن أعرب عن خالص امتناني للبرفسور **آرثر فلاديميروفيتش بوتياتا**، رئيس جامعة سوخوي الحكومية التقنية في غوميل، على دعمه القيم في تنظيم المنتدى العلمي والثقافي الدولي للشباب وقد أصبح هذا المسعى التعاوني بين جامعتين ممكناً من خلال اتفاقية التعاون الموقعة في 7 يوليو 2022.

إنه لشرف عظيم أن أرحب بكم جميعاً بحرارة في المنتدى العلمي والثقافي الدولي الأول للشباب. يعمل هذا الحدث كمنصة لنشر المعرفة ومشاركة نتائج البحوث وعرض التطورات التكنولوجية وتعزيز تبادل الأفكار وقصص النجاح بين المشاركين من جميع أنحاء العالم. وبصفتها عضواً في المجتمعات المحلية والوطنية والعالمية، لعبت جامعة تعز باستمرار دوراً مهماً في معالجة التحديات الوطنية من خلال البحث وتطوير التكنولوجيا وخدمة المجتمع.

وهناك جانب مهم أود تسليط الضوء عليه وهو الحاجة إلى الانفتاح على العالم الخارجي من أجل تضخيم أصواتنا وإحداث تأثير مفيد. وإلى جانب رئيس جامعتنا البرفسور **محمد السعي**، فإننا ملتزمون بتعزيز هذا الانفتاح داخل مؤسستنا، والسعي إلى أن نصبح مؤسسة أكاديمية وبحثية من الطراز العالمي، ورفع سمعة جامعتنا.

وعلاوة على ذلك، أود أن أعرب عن امتناني لأعضاء اللجنة المنظمة، الذين كان تفانيهم وجهودهم عاملاً أساسياً في نجاح هذا المنتدى العلمي والثقافي الدولي الأول للشباب. لقد ضمن عملهم الجاد والتزامهم حدثاً منظماً جيداً ومؤثراً سيساهم بلا شك في تقدم المعرفة وتعزيز التعاون الأكاديمي.

ومرة أخرى، أرحب ترحيباً حاراً بجميع المشاركين وأعرب عن خالص تقديري للبرفسور **آرثر فلاديميروفيتش بوتياتا** والبرفسور **محمد السعي** واللجنة المنظمة لمساهماتهم في المنتدى العلمي والثقافي الدولي الأول للشباب.

أتمنى أن يكون هذا المنتدى تجربة مثمرة ومثمرة للجميع المشاركين.

Vice-rector of Taiz University for Students
Affairs

نائب رئيس جامعة تعز لشؤون الطلبة

Prof. Riyad A. Aloqab

البرفسور. رياض العقاب